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REUNIÓ REGIÓ POLICIAL METROPOLITANA  BARCELONA 

28 de maig de 2024 

 
Ciutat Vella: Realitzen un 25% de les instruccions de Barcelona i per això es va fer un 

oferiment de 5 comandaments (caporals) per a l'ACD i 77 agents per a instrucció i custodia. 
Ara mateix aquesta ABP està a +69 efectius de la cobertura. Aquesta ABP juntament amb 
Eixample i Sant Martí rebran Pla d'Estiu (efectius a determinar) juntament amb els efectius 
de la nova promoció. Molts d'aquests efectius programats pel reforç de l'estiu es quedaran 
definitivament. 
 

Sala Barcelona: son conscients de la manca d'efectius i sobretot de comandaments encara 
que no depengui ja de la RPMB, donat que és vital pel suport operatiu de USC. S'han fet 
oferiments que han quedat deserts. Segurament pel tal de reforçar el Pla d'Estiu 
s'incrementarà en 25 efectius. Per part de la Regió s'ha demanat pujada de nivell, juntament 
per a Guilles, Instrucció, etc. però no depèn d'ells. Està elevat i a l'espera d'una resolució.  
 

Sants: se’ns informa que no està per sota dels efectius i la OAC és de les que té menys 
càrrega de feina, per tant, s'han de autogestionar les càrregues administratives que se'ls hi 
derivin per mancança de personal administratiu (actualment una persona). Quedarà reforçat 
per una nova incorporació imminent. 
 

Magatzem de drogues: la seva administració depèn directament de Prefectura, de la RPMB 
depèn només la seva seguretat i manteniment (infraestructura). Encara s'està valorant les 
mesures de seguretat i els riscos laborals de les instal·lacions i no hi ha data d'obertura. 
També s'està valorant l'espai, ara mateix molt reduït per la nova incorporació de l'ARTU. 
 
Gestió de plantilles en genèric: hi ha una cobertura de fins a 2658 efectius i l’ocupació 

és de 2740 més o menys, 82 per sobre el total. Per categories hi ha 51 agents per sobre; 
caporals son 283 de cobertura i l’ocupació és la mateixa; sergents son 131 de cobertura i 
l’ocupació és de 158, 27 per sobre; sots-inspectors hi ha 17 per sobre de la cobertura i 
inspectors a -4 per sota; intendents 1 per sobre. S'ha accelerat tota aquesta provisió de 
llocs de treball per donar suport de cara a l'estiu.  
 

Es demana que un caporal que substitueixi al Cap de Torn, aquesta tasca executada per un 
altre caporal segons la RLT, també cobri el complement especial de responsabilitat. La RPMB 
ho ha elevat i està pendent de resposta escrita. De moment van tenir una resposta verbal 
negativa argumentant que s'està substituint la mateixa categoria de comandament. 
 
ACD: es demana que els caporals i sergents que repeteixen roda a la ACD, puguin tornar 

després al seu destí d'on varen sortir. Responen que de vegades és impossible complir amb 
aquest requisit, però que sempre que poden es fa. Ara mateix surten 80 efectius i entren 
103, fins ara estava en dèficit. 
 
La quantitat del nombre de detencions ha augmentat un 12% respecte a l'any passat, i en 
el 2023 va augmentar un 23% respecte al 2022.  Les noves ADC's han descongestionat 

molt la de Les Corts. 
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Pagament eleccions 2023: va haver-hi un problema amb els pagaments, però des del 
març ja s'estan pagant en nòmina. 
 

Seguretat passiva de les dependències del CME: Serseco és l’encarregada d'aquest 
tema i al setembre es va demanar un informe a totes les ABP's i des de llavors s'han triat 
prioritzacions rigoroses a nivell d'ABP i a nivell de regió policial. 
 
ABP Sant Martí: a final d'any començaran les obres de remodelació de l'edifici. 
S'instal·laran uns mòdul al pàrquing del davant per tal d’acollir provisionalment  a tots els 

serveis de l'edifici. 
 
Hores extres: hi haurà previsió d'hores extres del POEA, pla Helios, Copa Amèrica, etc. Es 
preveu que seran moltes. 
 
Fura regional: arribaran vehicles cap al setembre i patinets de dotació. 

 
Investigació: s'han demanat Robertes i Motocams, donat que ara mateix no n'hi ha. També 
s'ha elevat la petició d'incloure la ARI (polivalent i salut pública) de la regió a la RLT, per la 
qual cosa costa molt demanar material i efectius, ja què depenen totalment de les UI's de 
les ABP's. S'ha demanat un oferiment per regularitzar aquestes persones que estan a la 
ARI. 

 
Administratius: son conscients de la mancança de personal administratiu i està en marxa 
el procediment per demanar més efectius. 
 
Assistència a judicis: la LECRIM exigeix que totes les declaracions judicials es portin via 

telemàtica. Hi ha problemàtica perquè hi ha jutges que demanen declaracions presencials i 
s'estan programant via Webex. També es fa palesa del mal funcionament del sistema 
Webex. 
 
UI-ARTU: reconeixen que aquest servei es troba precari d'efectius amb un volum de feina 
molt elevat (ara s'ha ampliat el servei a autobusos, tramvia, FFCC, Renfe) i donat que és 

un servei regional també entren a la roda de guàrdies regionals mancomunades. S'ha fet 
un oferiment i s'han presentat tres persones. S'ha demanat potenciar aquest servei. 
 
ARSE: es demana el cobrament de caporal responsable de servei i responen que aquesta 
figura no existeix ni està reconeguda a la RLT. Hi ha el cap de torn operatiu del districte i 
un altre regional, que poden donar suport en cas qualsevol problemàtica. 

 
Miniconcurs:  Es demana que sigui reconeguda com un servei territorial, encara que no 
pertany a la Regió, és a dir, que es contempli la seva localització, Barcelona, envers la seva 
pertinença regional, per tal d’assolir plaça a la ciutat. Responen que elevaran aquesta petició 
però s'hauria d'obrir a tots el serveis afectats per aquesta situació. 
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